
 
 

Ekerö 1 november 2023

Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Hanna Svensson

Angående nedläggningen av Skå förskola

Bakgrund
Ännu en gång ser vi en nedläggning av verksamhet på landsbygden Skå förskola. ”Enligt 
uppgifter från föräldrar fick de med drygt en veckas mellanrum information om beslutet på att 
riva upp barnens trygghet och lägga ner förskolan. Den 14 september fick de via mail 
information om att barn- och utbildningsförvaltningen lämnat ett förslag om att avveckla 
förskolan. Mailet väckte uppgivenhet, sorg och ilska. Något som föräldrarna fick dela med 
pedagogerna i kapprummet bland barnen på fredagsmorgonen. Ingen från ledning eller 
kommun fanns på plats för att möta dem och svara på deras frågor. När föräldrarna ifrågasatte 
det här till kommunen sas det att ledningen visst varit på plats, från kl.11:00, föräldrarna är 
ombedda att lämna barnen senast kl. 09:00” 
Beslutet om nedläggningen som fattades den 26 september grundar sig på en besiktning som 
utfördes 2021. Lokalerna är i behov av upprustning och har varit sedan dess.

Av underlaget för beslutet framgick att kostnader för både yttre och inre renoveringar var 
redovisade, trots att kommunen är ansvarig för det inre underhållet. Det ska inte heller skett 
någon dialog med fastighetsägaren.

Ändå fick 6 nya barn skolas in den 15 augusti och bara en månad senare lämnas alltså besked 
om nedläggningen.
 
Med hänvisning till ovanstående vill vi ställa följande frågor.

Fråga:

- Varför har ingen upprustning gjorts sedan besiktningen 2021?

- Var finns valfriheten och närhetsprincipen för föräldrar och barn?

- På vilket sätt ska beslut om nedläggning av verksamhet hanteras anser ni i 
mittenstyret?

För Öpartiet

Bernt Richloow


